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                                                          Protokół nr 45/2012 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

 w Środzie Śląskiej 
w dniu 14 marca 2012 roku 

o godz. 12.00 
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy- Starosta Powiatu Średzkiego  
Mieczysław Kudryński- Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Józef Chabraszewski– członek Zarządu  
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
 
oraz 
Mariusz Żałobniak– Sekretarz Powiatu Średzkiego 
Janina Gawlik- Skarbnik Powiatu Średzkiego  
 
Starosta 
Przywitał przybyłych członków Zarządu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3. Przyjęcie protokołu Nr 43/2012, Nr 44/2012 z posiedzeń Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej. 
4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

- wyboru podmiotu do realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 
zastępczej pn. „Prowadzenie na zlecenie Powiatu Średzkiego całodobowej placówki 
opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego dla dzieci całkowicie lub częściowo 
pozbawionych opieki rodzicielskiej” - przedstawienia Radzie Powiatu w Środzie Śląskiej 
sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Średzkiego i informacji o stanie mienia 
Powiatu Średzkiego za 2011 rok, 
- sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej 
położonej w obrębie Kryniczno, gmina Środa Śląska, 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012.  

5. Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
- poparcia uchwały Sejmiku Województwa Dolnośląskiego, dotyczącej koncesji na cyfrowe 
nadawanie naziemne dla Telewizji Trwam, 
- stanowiska dotyczącego niekorzystnego dla przyszłości żeglugi na Odrze projektu 
rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie unijnych wytycznych dotyczących 
rozwoju Transeuropejskiej Sieci Transportowej (2011/0294 COD) oraz wpisania Odrzańskiej 
Drogi Wodnej na listę inwestycji priorytetowych w ramach TEN-T. 
- zbycia w drodze darowizny nieruchomości położonej w miejscowości Rakoszyce przy ul. 
Wrocławskiej. 

6. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 
- usunięcia rozlewiska wody opadowej utworzonego na działce nr 120/1 w miejscowości Kulin , 
wzdłuż której biegnie rów przydrożny drogi powiatowej nr 2020, 
- odpowiedzi na wnioski radnej Haliny Mikła złożone na sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej 
w dniu 23 lutego 2012 r., 
- wsparcia finansowego działań Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Średzkiego w roku 2012 
na zakup umundurowania, butów w celu godnego reprezentowania szeregów Społecznej 
Straży Rybackiej Powiatu Średzkiego. 

7. Zatwierdzenie:  
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- porozumienia zawartego pomiędzy Powiatem Średzkim a Powiatem Jaworskim  w sprawie 
przyjęcia dziecka, warunków jego pobytu oraz wysokości wydatków na jego opiekę i 
wychowanie, 
- dwóch porozumień  zawartych pomiędzy Powiatem Średzkim a Powiatem Świdnickim  w 
sprawie przyjęcia dziecka, warunków jego pobytu oraz wysokości wydatków na jego opiekę i 
wychowanie, 
- pięciu porozumień  zawartych pomiędzy Miastem Wrocław a Powiatem Średzkim w sprawie 
ponoszenia wydatków na utrzymanie dziecka przebywającego w rodzinie zastępczej. 

8. Sprawy różne. 

Starosta  
Zaproponował wprowadzenie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie użyczenia części działek 
stanowiących chodnik gruntowy znajdujących się w pasie drogowym  następujących dróg 
powiatowych: 
- w ciągu drogi powiatowej nr 2064D, część działki nr 123/2 stanowiącej chodnik gruntowy w 
miejscowości Brodno na terenie Gminy Środa Śląska,- w ciągu drogi powiatowej nr 2063D, 
części działki nr 112/2 i działki nr 160 stanowiących chodnik gruntowy w miejscowości 
Zakrzów na terenie Gminy Środa Śląska.  
 
Radny Kaczmarek 
Zawnioskował o wprowadzenie do porządku punktu, dotyczącego wytyczenia działki, która 
jest drogą w Lutyni. Dodał, aby sprawdzić również drogę między Brzeziną, a Brzezinką i w 
Brzezince do świetlicy, ulica Kościelna. Mieszkańcy zgłaszali, że zostaje zalewana, ale  
wynika to z tego, że nie są wydzielone granice działek.   
 
Starosta 
Powiedział, że to do punktu „przyjęcie stanowiska w sprawie”. Do punktu piątego 
zaproponował wprowadzenie dwóch uchwał, które korygują błędy w uchwałach przyjętych na 
poprzednim posiedzeniu Rady Powiatu w sprawie: - zamiaru przekształcenia Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej w Powiatowym Zespole Szkół Nr 1, - w sprawie zamiaru przekształcenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Powiatowym Zespole Szkól Nr 2 (nie pojawiły się numery).  
 
Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami zaproponowanymi przez Starostę i 
Cz.Kaczmarka, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                                      Za-5 W-0 P-0    
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu Nr 43/2012, Nr 44/2012 z posiedzeń Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej. 

Za przyjęciem protokołu Nr 43/ 2012 członkowie Zarządu głosowali:  
 
                                                                      Za-5 W-0 P-0 
 
Za przyjęciem protokołu Nr 44/ 2012 członkowie Zarządu głosowali:  
 
                                                                      Za-5 W-0 P-0 
 
Ad.4 Podjęcie uchwał Zarządu w sprawie:   
 
Starosta 
Zaproponował zmianę kolejności w porządku, a na końcu rozmowa z Fundacją Ziemi 
Świdnickiej i pojęcie stosownej uchwały w tej sprawie.   

 
- przedstawienia Radzie Powiatu w Środzie Śląskiej sprawozdania rocznego z wykonania 
budżetu Powiatu Średzkiego i informacji o stanie mienia Powiatu Średzkiego za 2011 rok, 
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Skarbnik 
Powiedziała, że przygotowujemy się do absolutorium i mamy jako Zarząd obowiązek 
przedstawić Radzie Powiatu sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2011.  
Następnie omówiła powyższą uchwałę.  
  
Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu głosowali:  
 
                                                                 Za -5 W-0 P-0 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że otrzymaliśmy decyzję od Wojewody na „schetynówkę” na Miękinię, wydatki 
zostały zakwalifikowane do wydatków bieżących remontowych, my mamy w wydatkach 
inwestycyjnych, obowiązkiem Zarządu jest przyjęcie dotacji, przyjmujemy 600 tysięcy złotych 
po stornie wydatkowej i dochodowej.  
 
Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu głosowali:   
 
                                                                  Za-5 W-0 P-0  
 

- sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej 
położonej w obrębie Kryniczno, gmina Środa Śląska, 

 
Starosta  
Wyjaśnił, że zawnioskował o taką sprzedaż Pan Leszek Maciejewski. Trzeba określić kwotę 
do przetargu. Dodał, że mamy określoną wartość na 15 991 złotych. Zaproponował kwotę do 
przetargu na poziomie 17 000 złotych.  
 
Radny Kaczmarek 
Zaproponował 20 tysięcy. 
 
Starosta  
Zapytał, kto jest za kwotą 20 000 złotych? 
 
                                                  Za-1 (r. Kaczmarek) P- 4 W-0 
Starosta 
Zapytał kto jest za kwotą 17 000 złotych?  
 
                                                        Za-5 W-0 P-0 

- uchwała Zarządu, w sprawie użyczenia części działek stanowiących chodnik gruntowy 
znajdujących się w pasie drogowym  następujących dróg powiatowych: 
- w ciągu drogi powiatowej nr 2064D, część działki nr 123/2 stanowiącej chodnik gruntowy w 
miejscowości Brodno na terenie Gminy Środa Śląska, 
- w ciągu drogi powiatowej nr 2063D, części działki nr 112/2 i działki nr 160 stanowiących 
chodnik gruntowy w miejscowości Zakrzów na terenie Gminy Środa Śląska.  
 
Starosta 
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Wyjaśnił, że wyrażamy zgodę na zawarcie umowy z Gminą Środa Śląska do 19 marca  2015 
roku na zadanie „Przebudowa chodnika w miejscowości Brodno i Zakrzów z nawierzchnią 
kostki betonowej”.    
 
Zapytał kto jest za podjęciem powyższej uchwały? 
 
                                                          Za-5 W-0 P-0  
         
Ad. 5  Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 

- poparcia uchwały Sejmiku Województwa Dolnośląskiego, dotyczącej koncesji na cyfrowe 
nadawanie naziemne dla Telewizji Trwam, 

 
Starosta 
Powiedział, że znamy już historię tej uchwały. Zapytał kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem uchwały?  
 
                                                        Za-0 P-5 W-0  
 Zapytał kto jest za negatywną opinią? 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0  
 

- stanowiska dotyczącego niekorzystnego dla przyszłości żeglugi na Odrze projektu 
rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie unijnych wytycznych dotyczących 
rozwoju Transeuropejskiej Sieci Transportowej (2011/0294 COD) oraz wpisania Odrzańskiej 
Drogi Wodnej na listę inwestycji priorytetowych w ramach TEN- T. 

 
Starosta 
Powiedział, że przedstawiliśmy uchwałę Rady jako głos dyskusji Rady Powiatu, która popiera 
pewne działania, ale jako stanowisko odrębne, które będzie dostarczone wszystkim 
członkom frakcji Parlamentu Europejskiego, jeśli chodzi o województwo dolnośląskie i 
opolskie, do Premiera Rady Ministrów, Komisji Transportu i Turystyki Parlamentu 
Europejskiego. Dodał, że uchwała jest przygotowana i trafi jeszcze oczywiście na Komisję.  
 
Zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowej uchwały Rady? 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0 
 

- zbycia w drodze darowizny nieruchomości położonej w miejscowości Rakoszyce przy ul. 
Wrocławskiej. 

 
Starosta 
Powiedział, że jest to Izba Pamięci Strażaków, wyremontowana przez Gminę Środa Śląska. 
Jest wniosek, aby Rada Powiatu przekazała Gminie Środa Śląska w formie darowizny tę 
nieruchomość.  
    
Za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowej uchwały członkowie głosowali: 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0 
 
- zmiana uchwały XVI/104/2012 z dnia 23 lutego 2012 r. w sprawie zamiaru przekształcenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Powiatowym Zespole Szkół Nr 1 im. Mikołaja Kopernika 
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Starosta  
Powiedział, że było pominięcie numeru tej szkoły. Dodał, że jest to korekta uchwały.  
 
Zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższej uchwały: 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0 
 
 
- zmiana uchwały XVI/104/2012 z dnia 23 lutego 2012 r. w sprawie zamiaru przekształcenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Powiatowym Zespole Szkół Nr 2 im. Wincentego Witosa.  
 
Starosta  
Powiedział, że w tym przypadku jest taka sama sytuacja.   
 
Zapytał kto jest za zaopiniowaniem powyższej uchwały: 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0 
 
Ad. 6 Przyjęcie stanowiska w sprawie: 
 

- usunięcia rozlewiska wody opadowej utworzonego na działce nr 120/1 w miejscowości Kulin , 
wzdłuż której biegnie rów przydrożny drogi powiatowej nr 2020, 

 
Starosta 
Powiedział, że jest określona szacunkowa wartość zadania przez Wydział MiD, na około 
1500 złotych. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał dlaczego jeszcze nie zostało to zrobione? Zapytał czy Zarząd musi podejmować 
decyzje za 1500 złotych? Powiedział, że nie można trzymać tyle czasu ludzi w błocie. 
Zaproponował, aby podjąć uchwałę, że do danej kwoty decyzję podejmują sami Starostwie, 
nie cały Zarząd.    
 
Starosta 
Powiedział, że rozważymy kwestię zmiany podejścia. Zapytał kto jest za stanowiskiem, aby 
wynająć WUKO w tej konkretnej sprawie? 
 
                                                                Za-5 W-0 P-0 
 

- odpowiedzi na wnioski radnej Haliny Mikła złożone na sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej 
w dniu 23 lutego 2012 r., 

 
Starosta zapytał kto jest za przyjęciem powyższej odpowiedzi? 
 
                                                                Za-5 W-0 P-0  

- wsparcia finansowego działań Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Średzkiego w roku 2012 
na zakup umundurowania, butów w celu godnego reprezentowania szeregów Społecznej 
Straży Rybackiej Powiatu Średzkiego. 
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Sekretarz 
Wyjaśnił, że dofinansowanie w poprzednich latach dla Straży, wyglądało następująco: 2008 
r. – kwota 1996,63 złotych na zakup umundurowania; 2009 r. – zakup umundurowania za ok. 
2 500 złotych; 2010 r. – kwota prawie 2000 złotych, ale od Gminy Środa Śląska, przekazana 
poprzez Powiat na zakup kurtek i drugi zakup w 2010 r., również  a my przekazaliśmy, i w 
2010 drugi zakup, to było 3 tysiące – lornetki, również od Gminy Środa Śląska, przekazana 
poprzez Powiat na zakup lornetek. W 2011 r. nie otrzymali od Powiatu dofinansowania, gdyż 
takie dofinansowanie nie jest już możliwe w oparciu o ustawę Prawo ochrony środowiska, a 
mogłoby nastąpić jedynie z ogólnych środków budżetowych.   
 
Starosta 
Zaproponował odmowę dofinansowania w tym roku. Zapytał kto jest za takim stanowiskiem? 
 
                                                                  Za-5 W-0 P-0 
 
- wytyczenia działki –ul. Gałowska w Lutyni  oraz drogi między Brzeziną, a Brzezinką i w Brzezince do 
świetlicy;  
 
Wicestarosta 
Powiedział, że jeśli chodzi o ul. Gałowską jest za poparciem takiego stanowiska, bo bez 
okazania granic, ciężko będzie ją utwardzić, natomiast w drugim przypadku jest przeciw 
takiemu wytyczaniu, gdyż koszty z tym związane są bardzo wysokie.  
 
Zarząd postanowił zlecić geodezyjne wskazanie granic pasa drogowego na odcinku 
zabudowanym na ulicy Gałowskiej w miejscowości Lutynia oraz przeprowadzić badanie 
rynku pod względem cenowym wskazania granic pasa drogowego pomiędzy 
miejscowościami Brzezina – Brzezinka Średzka i w Brzezince Średzkiej do świetlicy (ul. 
Kościelna). 
 
                          Za powyższym stanowiskiem członkowie Zarządu, głosowali: 
 
                                                                   Za-5 W-0 P-0  
 
Ad. 7    Zatwierdzenie:   
 

- porozumienia zawartego pomiędzy Powiatem Średzkim a Powiatem Jaworskim  w sprawie 
przyjęcia dziecka, warunków jego pobytu oraz wysokości wydatków na jego opiekę i 
wychowanie, 
- dwóch porozumień  zawartych pomiędzy Powiatem Średzkim a Powiatem Świdnickim  w 
sprawie przyjęcia dziecka, warunków jego pobytu oraz wysokości wydatków na jego opiekę i 
wychowanie, 
- pięciu porozumień  zawartych pomiędzy Miastem Wrocław a Powiatem Średzkim w sprawie 
ponoszenia wydatków na utrzymanie dziecka przebywającego w rodzinie zastępczej. 

 

Za zatwierdzeniem powyższych porozumień, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                          Za-5 W-0 P-0  
 

- wyboru podmiotu do realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 
zastępczej pn. „Prowadzenie na zlecenie Powiatu Średzkiego całodobowej placówki 
opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego dla dzieci całkowicie lub częściowo 
pozbawionych opieki rodzicielskiej”  
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Starosta 
Powiedział, że w zeszłym tygodniu w związku ogłoszeniem przetargu na zlecenie realizacji 
zadania z zakresu pomocy społecznej, to jest prowadzenie na zlecenie Powiatu Średzkiego 
całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego do 14 dzieci, 
wpłynęła jedna oferta Fundacji Ziemi Świdnickiej. Pan Wicestarosta jako Przewodniczący 
komisji konkursowej przedstawi opinie dotyczące samych dokumentów, a później zostanie 
przekazana informacja z wizyty w jednostkach tej Fundacji. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że jeśli chodzi o dokumenty komisja konkursowa dokonała oceny formalnej i  
merytorycznej oferty i przedkłada pozytywną opinię, bo spełniają one nasze wymogi 
określone w uchwale Zarządu Powiatu.  Dodał, że oprócz jednego członka, komisja 
konkursowa wraz ze Starostą odbyła wizytację w placówkach prowadzonych przez Fundację 
– w Kamiennej Górze i Świdnicy. Komisja była pozytywnie zaskoczona - domek 
jednorodzinny, warunki przyzwoite, oprócz jednego pokoju, przy każdym jest łazienka, 
kuchnia jest ładna, ładna jadalnia obok. Komisja zwizytowała również placówkę w Świdnicy 
w której przebywają dzieci z Powiatu Średzkiego; dzieci wyglądają na zadowolone, robią 
sobie samie posiłki, oprócz obiadów, sprzątają sobie sami, sobota –niedziela, szczególnie 
niedziela obiad gotują sami wraz z wychowawcami. Uczą się samodzielności i to co było 
negatywnym argumentem w rozmowach z Powiatem Kamiennogórskim, dla nas jest 
argumentem pozytywnym. Te dzieci samodzielności powinny się uczyć i tam się uczą. 
 
Sekretarz 
Powiedział, że kwota zaproponowana przez Fundację na ten rok wynosi 2 980 zł, a na 
przyszły rok biorąc pod uwagę inflację, to będzie kwota 3 150 zł. 
 
Starosta 
Zaznaczył, że umowa podpisana byłaby do końca 2013 roku na 14 dzieci. Przypomniał, że 
Powiat ma ponad dwudziestkę dzieci rozlokowaną w całej Polsce, gdzie ceny kształtują się 
bardzo różnie od 2,5 tys. nawet do ponad 5 tys. zł. miesięcznie. Powiedział, że taka forma 
prowadzenia placówek najbardziej mu odpowiada, jeśli chodzi o placówki w których jest 
większa ilość dzieci. To nie jest placówka typu rodzinnego, jakie mamy, na przykład rodzinne 
domy dziecka, czy rodziny zastępcze, nie mniej jednak atmosfera panująca w takiej Chacie, 
a także podejście kadry jest bardzo pozytywne. Kadra, która jest zatrudniona w Kamiennej 
Górze, która miałaby zajmować się dziećmi, wywarła na Staroście pozytywne wrażenie. 
Podejście do tego tematu, do ustawy o pieczy zastępczej w jego odczuciu jest bardzo 
pozytywne. Powiedział, że Powiat trochę na tym zaoszczędzi w porównaniu do kosztów, 
które są już ponoszone. Niestety tych dzieci nie ubywa, a wręcz przeciwnie przybywa. Dodał, 
że Fundacja prowadzi też taką Chatę w Świdnicy. Komisja konkursowa była tam akurat w 
trakcie kiedy dzieci wracały ze szkoły, w dużej willi, takiej troszkę nowocześniejszej, ale 
atmosfera, podejście do tych dzieci, grafiki, można poczuć się jak w domu, jest namiastka 
domu.  
 
Następnie Zarząd Powiatu udał się na spotkanie z przedstawicielami Fundacji Ziemi 
Świdnickiej na rzecz Wspierania Profesjonalnej Pomocy "SKSK" . 
 
W wyniku spotkania wypracowano porozumienie, że stawka na 2012 r. będzie wynosiła 
2.850 zł za każde dziecka, a w 2013 r. będzie stawka powiększona o 4%.  
   
Za podjęciem uchwały członkowie Zarządu głosowali:  
 
                                                          Za-5 W-0 P-0  
                      
Sprawy różne. 
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Radny Kaczmarek 
Powiedział, że w poprzedniej kadencji Zarząd podjął decyzję o ograniczeniu tonażu 
samochodów na drogach powiatowych. Również na drodze do Miękini przez Kadłub, Zarząd 
szybko podjął taka decyzję i, za wyjątkiem rolnictwa, nie mogą tam jeździć samochody 
ciężarowe. Natomiast na drodze wyremontowanej Błonie – Miękinia miało nie być tego 
ograniczenia, a jest i jest duże utrudnienie dla firm, które tam inwestują, dlatego wnioskuje o 
zniesienie ograniczenia do 20 ton. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że chciał również poruszyć ten temat. Na podobnych zasadach zapytał, czy 
Zarząd proponuje zdjęcie ograniczenia na drodze powiatowej w kierunku na Kostomłoty, bo 
to jest ważna droga nawet ważniejsza dla rozwoju Powiatu? Czy na wszystkich nowych 
drogach należy zdjąć ograniczenia?  
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że nie należy tego uogólniać. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że staramy się chronić nasze drogi. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku Starosta zamknął posiedzenie. 
 
Protokół sporządziła          
        (-) 
Maria Pstrowska                                            PODPISY:  
 
                                                                Sebastian Burdzy..................(-)...................... 
 
 
                                                                Mieczysław Kudryński ........(-)..................... 
 

 
                                                               Czesław Kaczmarek………(-)………………… 

 
 

                                                               Grzegorz Pierzchalski ……(-)………………... 
 
 
                                                               Józef Chabraszewski ...........(-)........................ 
 
 
                                                               Janina Gawlik        ………(-)……………………  
 
  
                     Mariusz Żałobniak............(-)........................... 
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